
Správa o činnosti komisie ZMS - Únie múzeí v prírode 

 

Členovia ÚMP boli nominovaní na členov do MaG rady, J. Přibyl sa stal podpredsedom rady. 

Kalendárium – bolo vytlačené a je distribuované medzi členské múzeá. 

Predseda ÚMP J. Přibyl a podpredseda ÚMP Radovan Sýkora sa zúčastnili odbornej 

konferencie „Współczesne problemy zarządzania w muzeach. Finanse w instytucjach 

kultury”, ktorá sa uskutočnila v Muzeum Wsi Mazowieckiej w Sierpcu v dňoch 26.-

28.2.2024. Reprezentovali sme ZMS a Úniu múzeí v prírode priamo prezentáciou našich 

skanzenov a účasťou na odbornej panelovej diskusii k problematike financovania múzeí v 

prírode. Na základe podpísaného Memoranda o vzájomnej spolupráci medzi nami, českými a 

poľskými partnermi múzeí v prírode počas konferencie prebehli rokovania o recipročnej 

akceptácii vzájomných voľných vstupov pre zamestnancov týchto múzeí. V súčasnosti 

dochádza k realizácii tohto výsledku memoranda. V našich skanzenoch budú recipročne 

akceptované preukazy poľských a českých kolegov. 

V úvode roka prebiehala distribúcia zborníka z II. ročníka odbornej konferencie múzeí 

v prírode s názvom Ochrana objektov tradičnej architektúry.  

Na zasadnutí výboru ÚMP, ktorého sa zúčastnili aj zástupcovia organizátora konferencie 

MUK Svidník sa koncipovali okruhy tém, spôsob realizácie a možnosti vydania zborníka. 

Téma konferencie bude prezentačné činnosti v múzeách v prírode. Termín konferencie je 

stanovený na 25.-26.9.2024 v MUK Svidník. Pri rokovaní sa dohodlo, že účastníci si budú 

platiť účastnícky poplatok za ubytovanie, ktoré MUK zabezpečí v cene osoba / noc 17 € bez 

raňajok alebo osoba / noc s raňajkami 23 €. Na základe spracovaného cirkulára s témami a 

záujmu prihlásených sa dorieši program konferencie. K účasti na konferencii budú cirkulárom 

vyzvaní všetci členovia UMP, ako aj zahraniční partneri Česka a Poľska, prípadne iných 

krajín. 


